

# Sun Hung Kai Properties Hong Kong 10K Championships 2021

**Date:** 29 August 2021 (Sunday)  
**Starting Time:** 6:30 am  
**Start and Finish:** Tin Ying Road, Tin Shui Wai  
**Assembly Venue:** Wetland Park Road, Tin Shui Wai  
**Distance:** 10km

## Event Information

Age Category:	Category	Age	Remarks
	Men's & Women's Junior	16-19	Born in 2002-2005
	Men's & Women's Senior	20-34	Born between 30 August 1986 & 31 December 2001
	Men's & Women's Master 1	35-44	Born between 30 August 1976 & 29 August 1986
	Men's & Women's Master 2	45 or above	Born on or before 29 August 1976

**Starting Time:** 6:30am (Elite Race)  
6:40 – 7:00am (Non-elite Race - Rolling Start)

**Time Limit:** 1.5 hours

**Quota:** 300 (Elite Race)  
1,200 (Non-elite Race)

Entry Fee:	Entry Fee	Surcharges for Anti-pandemic related measures
HKAAA Registered Athlete	HK\$ 200	HK\$ 50
Non-HKAAA Registered Athlete	HK\$ 250	HK\$ 50

**Application Period:** Public registration: 30 July - 8 August 2021. On a first-come-first-served basis.

**Vaccination Requirement:** All participants are required to receive 2 doses of Government-recognized COVID-19 vaccine at least 14 days prior to the Race Day (i.e. 14 August 2021).

**Entry Confirmation:** Successful applicants will receive acceptance confirmation on or before 13 August 2021.

Applicants who do not receive a reply by this date must contact HKAAA for entry verification before 18 August 2021.

**Elite Race:** Runners achieved the below time standards in any HKAAA or HKAAA sanctioned races, World Athletics (WA) Gold / Silver/ Bronze Label Races or AIMS Races in 2018-2021 (5km, 10km and Half Marathon) will be eligible to enter the Elite Race.

Distance	Male	Female
5km (Road)	0:21:00	0:25:00
10km (Road)	0:46:00	0:57:00
Half Marathon (Road)	1:38:00	1:52:00

Men's & Women's Overall Awards (Top 5) will be determined by the Official Time of Elite Race participants. Only official times of Elite Race will be accepted for HK Ranking & Record purpose.

**Starting Zone:** Runners other than Elite Race participants will be started in rolling start. Details will be announced in Runner's Guide in due course.

Race	Official Time	Net Time
Elite Race	Yes	Yes
Non-Elite Race	N/A	Yes

**Remarks: Split Times and Ranking by Net Time will be provided for reference.**

**Transportation Arrangement:** Transportation (no additional fee required) will be provided by the Organizer to take participants to the competition venue. The pickup points are listed as below:

1. Tin Hau MTR
2. Shanghai St., Mong Kok
3. Yue Man Square, Kwun Tong
4. Pai Tau St., Sha Tin
5. Sheung Shui MTR
6. Tuen Fat Rd. Tuen Mun
7. Tsuen Wan MTR

Further details will be announced in due course.

No car parking facilities will be available for participants.

**E-Certificate:** Participants complete the race within the time limit can download an Electronic Finishing Certificate after the race.

Category	Rank	Prize
Men's & Women's Overall	1-5	Trophy
Men's & Women's Junior	1-3	Medal
Men's & Women's Senior	1-3	Medal
Men's & Women's Master 1	1-3	Medal
Men's & Women's Master 2	1-3	Medal

\*Finisher medals will be provided to all participants complete the race within the time limit.

- Important Notes:**
1. The above race information has been submitted for Government's approval, arrangement maybe changed in accordance with Government's requirements.
  2. Entry and entry fee is non-transferable. In case of the event has to be cancelled due to inclement weather or other reasons, HKAAA will refund 50% of the paid entry fee to the participants.
  3. No late entry will be accepted.
  4. Successful applicants should collect their Number Bibs, Timing Chip on the following date:  
**Runners' Pack Collection Date: 26 – 28 August 2021**  
**(Time and venue will announced in due course.)**  
**\*These items will not be distributed on race day.**
  5. In line with HKSAR Government requirements, all participants of Sun Hung Kai Properties Hong Kong 10K Championships 2021 are required to be "fully

vaccinated" (2 doses of Government-recognized COVID-19 vaccine administered at least 14 days prior to the Race Day, i.e. 14 August 2021). Organizer will check the vaccination record upon participants collection of runner's packs. Runners who fail to present the vaccination proof will not be allowed to collect their race bibs and thus unable to participate in the race and all entry fees will not be refunded.

**6. Race zones for runners and race officials only. No spectator will be allowed.**

7. The Organizer reserves the right to make necessary changes to any of the above information without giving prior notice.

8. The Organizer reserves the right to make the final judgment on the results of the event.

**Timing Chip:**

1. Transponder timing system will be used in this race. Participants need to wear the chips probably to time their results.

2. This chip can be used in this competition only.

**Hygienic**

Further details will be announced in due course.

**measures:**

**Remarks:**

The race arrangement is pending for Government approval, please referred to HKAAA latest announcement for final details.

# 新鴻基地產香港十公里錦標賽 2021

日期：2021 年 8 月 29 日（星期日）  
起點及終點：天影路，天水圍  
距離：10 公里

起跑時間：上午 6 時 30 分  
集合地點：濕地公園路，天水圍

## 賽事資訊

年齡組別：	組別	年齡	備註
	男、女子青年組	16-19	生於 2002-2005 年
	男、女子壯年組	20-34	生於 1986 年 8 月 30 日-2001 年 12 月 31 日
	男、女子先進 1 組	35-44	生於 1976 年 8 月 30 日-1986 年 8 月 29 日
	男、女子先進 2 組	45 或以上	生於 1976 年 8 月 29 日或以前

起跑時間：上午 6 時 30 分（精英組）  
上午 6 時 40 分 至 7 時正（非精英組 - 流水式定時起步）

比賽時限：1.5 小時

比賽名額：300（精英組）  
1,200（非精英組）

報名費用：	報名費用	附加費（防疫措施附加費）
田總註冊運動員	HK\$ 200	HK\$ 50
非田總註冊運動員	HK\$ 250	HK\$ 50

報名時段：公開報名：2021 年 7 月 30 日 - 8 月 8 日，先到先得額滿即止。

疫苗接種：**所有跑手必須在賽事前的最少 14 天前，即 2021 年 8 月 14 日，已完成接種 2 劑政府認可的新冠疫苗。**

參賽確認：獲參賽資格之報名人將於 2021 年 8 月 13 日或之前獲正式專函通知。  
若逾期還未收到通知信，請於 2021 年 8 月 18 日前聯絡主辦機構以核實報名。

精英組：於 2018-2021 年度於田總主辦或認可之賽事、國際田徑聯會金級／銀級／銅級道路賽事或國際馬拉松及道路賽協會賽事（5 公里、10 公里及半馬拉松）達到相關成績要求，將有機會獲得精英跑手資格。

距離	男子	女子
5 公里（道路）	0:21:00	0:25:00
10 公里（道路）	0:46:00	0:57:00
半馬拉松（道路）	1:38:00	1:52:00

男、女子全場獎項（首五名）將由精英組跑手的大會時間決定。只有精英組的大會成績會被接納為香港排名或香港記錄之用。

起跑區：非精英賽跑手將採用滾動式定時起步，詳情將於選手須知公佈。

比賽	大會時間	個人時間
精英組	有	有
非精英組	不適用	有

備註：大會將會提供分段時間及根據個人時間之排名，但有關時間只作個人參考之用。

賽事交通：運動員可乘搭大會安排之巴士進出比賽場地，以下為大會巴士之出發地點：

1. 天后港鐵站

2. 旺角上海街
3. 觀塘裕民坊
4. 沙田排頭街
5. 上水港鐵站
6. 屯門屯發路
7. 荃灣港鐵站

有關交通安排之詳情將會於稍後公佈。

比賽場地將不設停車位置予參加者。

**電子完成證書:** 於比賽時限內完成賽事之參加者可於賽後下載電子完成證書乙張。

**獎項:**

組別	名次	獎品
男女子全場	1-5	獎盃
男女子青年組	1-3	獎牌
男女子高級組	1-3	獎牌
男女子先進 1 組	1-3	獎牌
男女子先進 2 組	1-3	獎牌

\*於比賽時限內完成賽事之參加者均可於賽後領取完成獎牌。

賽事當日獎項頒發詳情將稍後公佈。

**重要事項:**

1. 以上賽事資料正等待政府審批，賽事安排或會因為政府之要求而更改。
2. 報名一經接納，名額及報名費恕不轉讓。如賽事因天氣或其他因素導致取消，大會將退回百分之五十的已付報名費用給予參賽者。
3. 逾期提交的報名申請不予受理。
4. 成功報名之運動員需於賽前領取號碼布及計時晶片，詳情如下：  
領取號碼布日期：2021 年 8 月 26 - 28 日  
(地點及時間將會稍後公佈)  
\*請注意以上物品將不會於比賽當日派發及不設補領。
5. 因應政府的防疫要求，所有跑手必須完成疫苗接種以參加比賽(在賽事前的最少 14 天前，即 2021 年 8 月 14 日，已完成接種兩劑政府認可的 2019 冠狀病毒病疫苗)。大會將會於派發跑手包時檢查跑手接種疫苗的紀錄。若未能出示有效紀錄，跑手將不予獲發跑手包及參加比賽，所有報名費亦不予退回。
6. 賽事區域只供運動員及大會工作人員進入，觀眾不得進入。
7. 主辦機構保留更改以上資料的權利，無須事前通知。
8. 主辦機構對賽事保留最終裁決權。

**計時晶片:**

1. 賽事將採用晶片計時，運動員必須正確佩帶晶片作賽。
2. 此晶片只能於此賽事使用，並不可於其他賽事使用。

**衛生指引:**

詳情將會於稍後公佈。

**備註:**

賽事之最終安排仍等待政府部門之最後確認，請各參加者留意大會之最新公佈。